
Rada ÚMČ Brno-Líšeň 

 

Zápis z jednání dopravní komise č. 24/2017 ze dne 27. 3. 2017 

 

Přítomní členové:   Chmela Matěj, Lupečka Oldřich, Ing. Šiška Josef, Benda Vladimír, Merta Jan, 
                                    Ing. Tvarůžek Stanislav, 
Omluveni:                 PhDr. Karnet Lukáš, Ing. Klíma Tomáš, 
Nepřítomni:               
Přítomní hosté:       PhDr. Freiberg Miloš, Čtvrtníček Jiří, 
                                                              
 
Program :  
 

- Zahájení jednání komise 
- Projednání bodů, vyplývajících z podnětů hosta a členů dopravní komise 
- Projednání bodů, které předložil k jednání místostarosta PhDr. Freiberg 

 
• Pan Chmela představil hosta DK pana Čtvrtníčka, který bydlí na ul. Wintrova. Na uvedené ulici 

jezdí vozidla značně rychle. Jelikož na polovici ulice není chodník, rychle jedoucí vozidla ohrožují 
zvláště děti, které v ranních a odpoledních hodinách chodí do a ze školy. Návrh na omezení 
rychlosti vozidel je, vybudovat na komunikaci zpomalovací polštáře. Pan místostarosta Freiberg 
požádá písemně o řešení dopravní situace na uvedené ulici Odbor dopravy MMB.  
 

• Místostarosta Freiberg členy DK seznámil 
 se záměrem rekonstrukce komunikací a chodníků na ul. J. Faimonové od č. p. 19 - výše, 

které bude realizováno do konce roku. Zároveň upozornil, že rekonstrukce bude 
probíhat v celé délce ulice naráz a bez náhrady parkování. Předseda komise Lupečka 
namítl, že rekonstrukce by měla probíhat po etapách. Byl upozorněn, že ze strany firmy 
BEKOM provádějící práce, zatím nejsou určeny přesné termíny a o dalším se bude ještě 
jednat.  

 Další velká oprava komunikace a chodníku proběhne na ul. Vlkova až k poště a částečně 
bude opravena i komunikace na ul. Strnadova. 

 Obyvatel Líšně, bydlící v blízkosti polikliniky Horníkova si stěžuje na parkující vozidla, 
stojící na obousměrné příjezdové komunikaci k poliklinice, která brání bezpečnému 
provozu vozidel a vytváří nebezpečné překážky při přecházení osob přes komunikaci. 
Pan místostarosta požádá městskou policii o posílení dozoru na uvedené komunikaci. 

 Občan Líšně pan Jan Horák, zaslal ÚMČ Líšeň e-mail s průvodním textem a nákresem (viz 
příloha zápisu), kde navrhuje dvě varianty zřízení přechodu pro chodce na ul. Trnkova,    
adresovaný na ÚMČ Brno-Líšeň. Modře označený přechod nelze realizovat, komunikace 
je majetkem fi. Zetor. DK k dané věci hlasuje o usnesení : 
 
Dopravní komise doporučuje vstoupit v jednání s fi. Zetor, vybudovat (modrý) přechod 
při výjezdu z objektu Zetoru - na ul. Trnkova, který by se nacházel na území ve 
vlastnictví fi. Zetor. Dopravní komise nedoporučuje vybudování (zeleného) přechodu 
na ul. Trnkova v bezprostřední blízkosti zastávky MHD z důvodu zhoršení rozhledových 
poměrů mezi zastávkami.  
Pro usnesení : 6                                  Proti usnesení : 0                                  Zdržel se :  0  



 
 Členové komise jsou seznámeni s odpovědí Odboru investičního MMB na dotazy, které 

byly v minulosti na OI MMB zaslány. Dopis je součástí přílohy zápisu. 
 V nejbližší době dojde k realizaci ul. Velatická. Výměna kabeláže, oprava a instalace 

veřejného osvětlení. 
 Občan Líšně si stěžoval, že není dostatečně řešeno osvětlení na ul. Kocourkova. Je 

vypracován projekt na zasíťování ul. Kocourkova ve spolupráci s Technickými sítěmi 
Brno. 

 Na ul. Sedláčkova je velmi špatný stav komunikace. BKOM přislíbil, že v uvedené oblasti 
Sedláčkova, Houbalova, Podruhova, bude provedena úprava komunikace. 

 Plán udržitelné mobility – členové komise na návrh pana Merty, žádají pozvat 
kompetentní osoby, které se podílí na zpracování Plánu udržitelné mobility na příští 
schůzi dopravní komise dne 24. 4. 2017. 

 
• Pan Merta se dotázal, v jaké fázi se nachází oprava zábradlí u školy na ul. Holzova. Místostarosta 

Freiberg oznámil, že zábradlí se po celé délce vymění, a to v rámci opravy chodníku u školy 
Holzova.  
  

• Pan Merta navrhl zbudování přechodu pro chodce v oblasti ul. Otiskova a dále navrhl zvážit 
vybudování i dalších přechodů v uvedené oblasti. Místostarosta Freiberg prověří možnosti 
zbudování přechodů. 
  

• Příští jednání komise dopravy dne 24. 4. 2017 v 17,00 hod. v malé zasedací místnosti radnice MČ 
Brno-Líšeň. 
 
 
 

                                                                                                                   Zápis zapsal Oldřich Lupečka 
 
Příloha:   1 ks Prezenční listina 
                 2 ks Textová část + nákres 
                 1 ks Dopis OI MMB 
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